

Tsuen Wan Trade Assn. Yau Kin Fung Kindergarten

三十周年珍珠禧校慶立體蛋糕模型設計比賽 通告(19)

荃灣商會邱健峰幼稚園自 1995 年創立,轉眼將踏入三十周年,一直以來,本校與時並進,持續發展,培育幼兒。為慶祝本校成立三十周年,現舉行「三十周年珍珠禧校慶立體蛋糕模型設計比賽」,希望各位家長、同學及畢業生可以透過比賽發揮創意及加強對本校的歸屬感,冠軍及優異作品將有機會分別印在特刊、相關的宣傳品或紀念品上,詳情如下:

主題:荃灣商會邱健峰幼稚園三十周年珍珠禧校慶

內容:蛋糕模型上可加入適當文字、裝飾及圖像等

評審準則:貼題、創意、親子合作及色彩之表現,設計意念與作品的 配合

作品規格:1. 每位參賽者只可提交一份參賽作品

- 2. 作品必須為從未公開之創作
- 3. 作品不超過 30cm(高)x30cm(闊),不宜用具危險性的物料
- 4. 所有參賽作品需附有不多於 100 字的文字解說,扼要描述設計概念
- 5. 作品必須親自交予班主任或校務處(畢業生適用)

參賽資格:本校學生及家長、教師及已畢業之校友

評 判:校董會成員及第二十五屆家長教師會委員

獎 項:設冠、亞、季軍各一名及優異獎三名

獎 品:將於2025年3月1日(星期六)「三十周年校園開放日」

典禮中頒發獎項及展出。

遞交日期: 2024年10月16日(星期三)或以前



荃灣商會邱健峰幼稚園 Tsuen Wan Trade Assn. Yau Kin Fung Kindergarten

三十周年珍珠禧校慶立體蛋糕模型設計比賽

(只供提交作品者填寫)

姓名:	_ (家長、校友及教師均可)
聯絡電話:	
子女就讀班級或畢業年份:	
電郵地址:	
立體蛋糕模型設計概念:(不多於100字)	



Tsuen Wan Trade Assn. Yau Kin Fung Kindergarten

Date: 23 September 2024

Notice (19E)

30th School Pearl Anniversary 3D Cake Model Design Competition

The school was established in 1995 and has reached its 30th anniversary this academic year. Until now, we have been dedicating ourselves to improving, developing and making our best endeavors to nourish every student. To celebrate, we will hold the "30th School Pearl Anniversary 3D Cake Model Design Competition" to unleash creativity and enhance the sense of belonging to the school among students, parents and graduates. The winning works may also have a chance to be included in the printings of the school's special issues, related promotional materials and souvenirs with details as follows.

Theme: 30th School Pearl Anniversary Celebration

Content: Suitable words, decorations and images can be added to the cake model

Judging Criteria: Apposite, Creative, the ratio of parent-child cooperation, colour presentation and the relationship between the design idea and the ultimate work

Regulations: 1) Every participant can only submit one work for competition

- 2) The work should never exhibited publicly
- 3) The size of the work should not exceed 30cm (height) x 30cm (width) without the use of any dangerous materials
- 4) All work should include a description with not more than 100 words for a brief introduction of the design idea
- 5) The work should be submitted to the class teachers or general office (applicable to graduates) in person

Participation Criteria: Current students and their parents, teachers and graduates

Judges: School's management committees and parent committees of the 25th Parent-Teacher Association

Awards: Champion, 1st runner-up, 2nd runner-up and 3 merits

Prize: The related works and prizes will be displayed and distributed during the "30th School Anniversary and Parent-Teacher Association Jubilee" ceremony on 1 March 2025 (Saturday)

Submission Date: On or before 16 October 2024 (Wednesday)

Yours sincerely,

lang to Hing

Tang So-Hing Principal





Tsuen Wan Trade Assn. Yau Kin Fung Kindergarten

30th School Pearl Anniversary 3D Cake Model Design Competition

(Only applicable to those who submitted the 3D Cake Model)

Student Name:
(parents, graduates and teachers are good too)
Contact Number:
Grade or Year of Graduation of my child:
Email:
Design Concept and Description: (Not more than 100 words)



學生姓名:

荃灣商會邱健峰幼稚園

Tsuen Wan Trade Assn. Yau Kin Fung Kindergarten

三十周年珍珠禧校慶標誌設計比賽

本校於1995年3月1日於安蔭邨創校及正式開課,並於本學年剛剛踏 入三十周年。為慶祝這個盛會,故訂於2025年3月1日(星期六)舉行「三 十周年珍珠禧校慶暨家長教師會銀禧紀念」活動,與眾同歡。為特別慶祝 這日子,現誠邀家長及畢業生參與「三十周年珍珠禧校慶標誌設計比賽」, 發揮大家無限創意,作品必須以彩色設計,而獲得冠軍之作品將會印製於 學校不同的宣傳品上,頒獎典禮將於校慶日進行。如有興趣參加者,可選 擇將作品繪畫於下列空格位置或以電子檔傳送至學校電郵 twtaykfk@yahoo.com.hk 以作跟進 (評審團將由校董會組成),提交作品截 止日期為2024年10月4日(星期五),期待你們的作品!

WAN TRADS 450 校長 荃灣商會 鄉健峰幼稚園	昊			豪四年	人用	謹啟 三日
班 別	1]	:				
年珍珠禧校慶標誌設言	计	比	賽			

三十周

設計意念 (不多於 100 字):	۷
	-
	-



Tsuen Wan Trade Assn. Yau Kin Fung Kindergarten

Date: 13 September 2024

Notice (13E)

30th School Anniversary Logo Design Competition

The school was established and started classes on 1 March 1995 and has arrived at its 30th anniversary this academic year. To celebrate, we will hold the "30th School Anniversary and Parent-Teacher Association Jubilee" activity on 1 March 2025 (Saturday) and organize the "30th School Anniversary Logo Design Competition". The winning champion work will be selected by a panel of judges comprising the school's management committees and be used in upcoming promotions. The award presentation will be held during the activity time. For those interested, please draw your work (in colour) in the box below or submit the electronic file to the school's email via twtaykfk@yahoo.com.hk on or before 4 October 2024 (Friday). We look forward to seeing your great work!

Yours sincerely, and so Hing Tang So-Hing	WAN TRADS AGGS * 本灣高會 * 年後等執權國 G			
Principal				
Student Name:		Class :		
30th School Anniversary Logo Design Competition				
Describe your desig	n ideas behind the w	vork (in not more than 100	words):	
<u> </u>				